
Dz-07.0021.1.18.2019  

Protokół nr 19/2019 

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytego w dniu 6 czerwca 2019 r. 

w siedzibie Rady Dzielnicy przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Posiedzenie prowadził Szczęsny Filipiak – Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII 

Zwierzyniec. Wzięli w nim udział członkowie Zarządu, zgodnie z listą obecności. 

O godzinie 15.30, po stwierdzeniu obecności pięciu członków Zarządu, przewodniczący 

otworzył posiedzenie. 

Porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 30 maja 2019 r. 

2. Opiniowanie projektów uchwał zgłoszonych do porządku obrad sesji zaplanowanej na 

18 czerwca 2019 r. 

3. Przygotowanie projektów uchwał na sesję zaplanowaną na 18 czerwca 2019 r. 

4. Rozpatrzenie korespondencji bieżącej. 

5. Oświadczenia, komunikaty. 

Ad. 1. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z 18. posiedzenia Zarządu 

odbytego w dniu 30 maja 2019 r. nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co jest 

równoznaczne z jego przyjęciem. 

Ad. 2. 

Zarząd zapoznał się z projektami uchwał, zgłoszonymi do porządku obrad sesji zaplanowanej 

na 18 czerwca 2019 roku, po czym przystąpił do ich opiniowania. 

Projekt uchwały w sprawie postulatów do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Bielany” (pismo znak: BP-03.6721.373.20.2019.EKW 

z 14.05.2019), przygotowany przez Komisję Planowania Przestrzennego i Architektury (druk 

nr 84) zreferował Szczęsny Filipiak. W dyskusji udział wzięli Szczęsny Filipiak, Krzysztof 

Kwarciak i Krzysztof Jakubowski. Zarząd jednomyślnie – 5 głosami za uchwalił pozytywną 

opinię do projektu. 

Projekt uchwały w sprawie postulatów do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Morelowa” (pismo znak: BP-02.6721.379.4.2019.KPŁ 

z 20.05.2019), przygotowany przez Komisję Planowania Przestrzennego i Architektury (druk 

nr 85) zreferował Szczęsny Filipiak. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący 

poddał pod głosowanie pozytywną opinię do projektu uchwały, która została uchwalona 

jednomyślnie – 5 głosami za. 

Projekt uchwały w sprawie postulatów do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Podkamyk” (pismo znak: BR-03.6721.374.28.2019.EBO 

z 16.05.2019), przygotowany przez Komisję Planowania Przestrzennego i Architektury (druk 

86), zreferował Szczęsny Filipiak. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał 

pod głosowanie pozytywną opinię do projektu uchwały, która została uchwalona 

jednomyślnie – 5 głosami za. 

Projekt uchwały w sprawie postulatów do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Wola Justowska – Hamernia” (pismo znak: BP-02.6721.380.6.2019. 

ABO z 22.05.2019), przygotowany przez Komisję Planowania Przestrzennego i Architektury 



(druk nr 87), zreferował Szczęsny Filipiak. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji 

przewodniczący poddał pod głosowanie pozytywną opinię do projektu uchwały, która została 

uchwalona jednomyślnie – 5 głosami za. 

Projekt uchwały w sprawie postulatów do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Zakamycze” (pismo znak: BP-02.6721.382.4.2019.ARW 

z 31.05.2019), przygotowany przez Komisję Planowania Przestrzennego i Architektury (druk 

nr 88), zreferował Szczęsny Filipiak. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący 

poddał pod głosowanie pozytywną opinię do projektu uchwały, która została uchwalona 

jednomyślnie – 5 głosami za. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia 

inwestycyjnego przy ul. Wyrobka w Krakowie (pismo znak: AU-02-7.6730.2.1122.2016. 

MCU z 10.05.2019), przygotowany przez Komisję Planowania Przestrzennego i Architektury 

(druk nr 89), zreferował Szczęsny Filipiak. W dyskusji udział wzięli: Szczęsny Filipiak, 

Krzysztof Jakubowski, Krzysztof Kwarciak. Zgodnie z sugestią Szczęsnego Filipiaka 

postanowiono przygotować propozycję poprawki Zarządu do projektu, następującej treści: 

Dopisuje się kolejny paragraf (jako § 2.), w brzmieniu: 

W związku z przystąpieniem do sporządzania miejskiego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Wola Justowska – Hamernia”, wnioskuje się o zawieszenie 

procedowania rzeczonych warunków zabudowy do czasu uchwalenia ww. planu. 

w podstawie prawnej do uchwały po słowach: § 3 pkt 4 lit. i dopisuje się słowa: oraz § 3 pkt 3 

lit. k. 

Poprawka została uchwalona jednomyślnie – 5 głosami za. 

Pozytywna opinia do projektu uchwały została uchwalona jednomyślnie – 5 głosami za. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia części działki nr 404/1/A, obręb 21 

Krowodrza, położonej przy ul. Bielańskiej w Krakowie (pismo znak: GS-01.6840.2.5.2018 

z 17.05.2019), przygotowany przez Komisję Planowania Przestrzennego i Architektury (druk 

nr 90), zreferował Szczęsny Filipiak. W dyskusji głos zabrali: Krzysztof Kwarciak, Krzysztof 

Jakubowski, Szczęsny Filipiak, Magdalena Mardyła. Zarząd stosunkiem głosów: 2 za, 

1 przeciw, 2 wstrzymujące się uchwalił pozytywna opinie do projektu. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia działki nr 205/6, obręb 14 Krowodrza, 

położonej przy ul. Morawskiego w Krakowie (pismo znak: GS-01.6840.2.39.2018 

z 22.05.2019), przygotowany przez Komisję Planowania Przestrzennego i Architektury (druk 

nr 91), zreferował Szczęsny Filipiak. W dyskusji wzięli udział Krzysztof Jakubowski, 

Krzysztof Kwarciak, Szczęsny Filipiak. Zarząd jednomyślnie – 5 głosami za, uchwalił 

pozytywną opinię do projektu.  

Ad. 3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak zaproponował przygotowanie przez Zarząd dwóch 

projektów uchwał, które znajdą się w porządku obrad sesji zaplanowanej na 18 czerwca 

2019 r. 

Projekt uchwały w sprawie udziału w warsztatach z zakresu udzielania pierwszej pomocy 

przedmedycznej BLS/AED w ramach Programu poprawy bezpieczeństwa dla miasta 

Krakowa na lata 2018-2020 pn. „Bezpieczny Kraków” zreferował Szczęsny Filipiak. Wobec 

braku zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący poddał projekt pod głosowanie. Projekt został 

uchwalony jednomyślnie – 5 głosami za (druk nr 92). 

Projekt uchwały w sprawie uregulowania stanu prawnego ulicy Bąkowskiego zreferował 

Szczęsny Filipiak. W dyskusji głos udział wzięli Krzysztof Jakubowski i Szczęsny Filipiak. 

Projekt został uchwalony jednomyślnie – 5 glosami za (druk nr 93). 



Ad. 4. 

Zarząd rozpatrzył następującą korespondencję: 

 pismo Zarządu Infrastruktury Sportowej zawierające opinię na temat zadań wskazanych 

przez Radę do realizacji w 2010 r. - zapoznano się, 

 informacja Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa w sprawie przekazania  do dalszego 

procedowania projektu uchwały Rady Dzielnicy VII w sprawie ustalenia kierunków 

działań dla Prezydenta Miasta Krakowa dotyczących przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Jesionowa – Pylna” – 

przyjęto do wiadomości, 

 informacja Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa w sprawie przekazania  do dalszego 

procedowania projektu uchwały Rady Dzielnicy VII w sprawie ustalenia kierunków 

działań dla Prezydenta Miasta Krakowa dotyczących przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Jesionowa – Romera” – 

przyjęto do wiadomości, 

 pismo Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w sprawie zadań wskazanych przez 

Dzielnice do realizacji w 2020 r. – zapoznano się, 

 opinia Pełnomocnika Prezydenta Miasta Krakowa ds. Osób Niepełnosprawnych dotycząca 

zadań wskazanych przez Dzielnice do realizacji w 2020 r. – zapoznano się, 

 odpowiedź Zarządu Dróg Miasta Krakowa na pismo w sprawie reklamy restauracji 

w rejonie przystanku „przegon” na al. Focha – przyjęto do wiadomości; treść pisma 

ZDMK zostanie przekazana zainteresowanemu mieszkańcowi, 

 protokół z posiedzenia Konwentu Przewodniczących Rad i Zarządów Dzielnic, odbytego 

29 maja 2019 r. oraz podjęta na ww. posiedzeniu uchwała w sprawie zwiększenia środków 

finansowych w Budżecie Miasta Krakowa oraz Wieloletniej prognozy Finansowej 

przeznaczanych na zadania wskazane przez dzielnice – sprawy omawiane na spotkaniu 

Konwentu zrelacjonował Szczęsny Filipiak. 

Ponadto przewodniczący Szczęsny Filipiak zapoznał zebranych z treścią pisma skierowanego 

do Miejskiego przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej S.A w sprawie możliwości rozbudowy 

instalacji ciepłowniczej w ul. Kościuszki oraz odpowiedzi udzielonej mieszkańcowi 

w sprawie zgłoszonej propozycji ograniczenia parkowania wzdłuż al. 3 Maja. 

Ad. 5. 

Krzysztof Kwarciak zapytał, czy znane jest już stanowisko Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji S.A. w sprawie wydłużenia godzin funkcjonowania ogródka na 

zapleczu budynku przy ul. Senatorskiej 9. Szczesny Filipiak poinformował, że Rada nie 

otrzymała jeszcze odpowiedzi na pismo w tej sprawie. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godzinie 16.55 zamknął posiedzenie. 

 

 

 

Protokołowała:                                                                             Przewodniczący 

                                                                                 Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek                                                 

            

      Szczęsny Filipiak 

 

 


